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PROTOKÓŁ NR LXV/2023 

Z SESJI RADY DZIELNICY X 

SWOSZOWICE  

23 listopada 2023 roku 
(siedziba Rady Dzielnicy X Swoszowice, ul. Inicjatywy Lokalnej 5) 

godz. 18:00 – 18:30 
 

Ad. 1 Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

Pan Przewodniczący Tadeusz Murzyn o godzinie 18:00 otworzył obrady LXV sesji Rady 

Dzielnicy X Swoszowice. 

Na sali obrad obecnych było 18 członków Rady. 

Spóźnił się: p. Maciej Nazimek. 

Nieobecni: p. Grzegorz Dmytrzak, p. Dariusz Rejek. 

 

Następnie Pan Przewodniczący przystąpił do procedowania poniższego punktu. 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad LXV sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

 

Pan Przewodniczący poinformował obecnych, że wpłynęły wnioski na podstawie § 29 ust. 1 

Statutu o odstąpienie od wymogu określonego w § 27 ust. 3 i ust. 5 Statutu (czyli obowiązku 

przedłożenia projektów uchwał Przewodniczącemu w terminie co najmniej 8 dni przed sesją 

oraz zamieszczenia na stronie internetowej Dzielnicy oraz na tablicy ogłoszeń Dzielnicy). 

Następnie poddał je pod głosowanie, celem wprowadzenia do porządku obrad poniższych 

projektów uchwał. 

 

Projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych 

Druk 578 

w sprawie zaopiniowania wprowadzenia progów zwalniających na ul. Drozdowskich. 

 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych 

Druk 579 

w sprawie wydania opinii do projektu dla zadania pn.: „Rozbudowa skrzyżowania ulicy 

Zawiłej z ulicą Kobierzyńską (rondo) – jako II Etap inwestycji w ramach zadania 

ZDMK/T1.65/21 p.n. Poprawa komunikacji w ciągu ulicy Zawiłej poprzez przebudowę 

skrzyżowań na odcinku od ul. Kobierzyńskiej do ul. Żywieckiej” 

 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych 

Druk 580 

w sprawie wprowadzenia zadania pn. „Ul. Blacharska – rozbudowa ulicy”  

do Budżetu Miasta Krakowa na rok 2024 i lata przyszłe. 

 

Głosowanie: 17-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. 

Wniosek został przyjęty. 
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Projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych 

Druk 581 

w sprawie zaopiniowania wprowadzenia progów zwalniających na ulicach 

Aleksandrowicza oraz Grzepskiego. 

 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych 

Druk 582 

w sprawie zaopiniowania projektu pn.: „Przebudowa ul. Judyma i ul. Zakopiańskiej  

w zakresie rozbiórki, budowy i przebudowy zjazdów na działki nr 542/4 i 543/1 obręb 68 

Podgórze w Krakowie”. 

 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych  

Druk 583 

w sprawie wydania opinii do projektu dla zadania pn.: „Integracja autobusu MPK  

z przystankiem SKA Kraków Opatkowice – Rozbudowa ulicy Studniarskiego wraz  

z parkingiem P+R i pętlą autobusową”. 

 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Ochrony Środowiska 

Druk 584 

w sprawie wskazania opiekuna prawnego użytku ekologicznego „Staw w Rajsku”. 

 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 

Wniosek został przyjęty. 

 

Wobec braku kolejnych wniosków do projektu porządku obrad zgodnie z § 18 ust. 6 Statutu 

projekt porządku obrad, wraz z wprowadzonymi zmianami został przyjęty, w następującym 

kształcie: 

 

 

Porządek obrad 

LXV sesji   

Rady Dzielnicy X Swoszowice 

23.11.2023 r. 

 

1. Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

2. Przedstawienie porządku obrad LXV sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

3. Przyjęcie protokołu z LXIV sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

4. Projekty uchwał Rady. 
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Druk 578 

w sprawie zaopiniowania wprowadzenia progów zwalniających na ul. Drozdowskich. 

/projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk 579 

w sprawie wydania opinii do projektu dla zadania pn.: „Rozbudowa skrzyżowania ulicy 

Zawiłej z ulicą Kobierzyńską (rondo) – jako II Etap inwestycji w ramach zadania 

ZDMK/T1.65/21 p.n. Poprawa komunikacji w ciągu ulicy Zawiłej poprzez przebudowę 

skrzyżowań na odcinku od ul. Kobierzyńskiej do ul. Żywieckiej” 

/projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk 580 

w sprawie wprowadzenia zadania pn. „Ul. Blacharska – rozbudowa ulicy”  

do Budżetu Miasta Krakowa na rok 2024 i lata przyszłe. 

/projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk 581 

w sprawie zaopiniowania wprowadzenia progów zwalniających na ulicach 

Aleksandrowicza oraz Grzepskiego. 

/projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk 582 

w sprawie zaopiniowania projektu pn.: „Przebudowa ul. Judyma i ul. Zakopiańskiej  

w zakresie rozbiórki, budowy i przebudowy zjazdów na działki nr 542/4 i 543/1 obręb 68 

Podgórze w Krakowie”. 

/projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk 583 

w sprawie wydania opinii do projektu dla zadania pn.: „Integracja autobusu MPK  

z przystankiem SKA Kraków Opatkowice – Rozbudowa ulicy Studniarskiego wraz  

z parkingiem P+R i pętlą autobusową”. 

/projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk 584 

w sprawie wskazania opiekuna prawnego użytku ekologicznego „Staw w Rajsku”. 

/projekt Komisji Ochrony Środowiska/ 

 

5. Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 

6. Oświadczenia i komunikaty. 

Następnie prowadzący obrady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z LXIV sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z sesji Rady Dzielnicy X 

Swoszowice. 

Nikt się nie zgłosił. Wobec braku uwag protokół z LXIV sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice 

został przyjęty. 

 

Następnie prowadzący obrady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 4 Projekty uchwał Rady. 

Jako pierwszy rozpoczęto procedować projekt uchwały przygotowany przez Komisję 

Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 

Druk 578 

w sprawie zaopiniowania wprowadzenia progów zwalniających na ul. Drozdowskich. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Józefowi Dziedzicowi członkowi Komisji Infrastruktury 

Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 
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Pan Józef Dziedzic przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji 

poddano niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 17-głosów za, 0-głosów przeciw, 2-głosy wstrzymujące się.  

Uchwała nr LXV/564/2023 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury Drogowej i ds. 

Obiektów Zabytkowych 

Druk 579 

w sprawie wydania opinii do projektu dla zadania pn.: „Rozbudowa skrzyżowania ulicy 

Zawiłej z ulicą Kobierzyńską (rondo) – jako II Etap inwestycji w ramach zadania 

ZDMK/T1.65/21 p.n. Poprawa komunikacji w ciągu ulicy Zawiłej poprzez przebudowę 

skrzyżowań na odcinku od ul. Kobierzyńskiej do ul. Żywieckiej”. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Józefowi Dziedzicowi członkowi Komisji Infrastruktury 

Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 

 

Pan Józef Dziedzic przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję i dodał, że jest to II etap całej koncepcji, którą Rada 

opiniowała nie w pełni pozytywnie, ale rondo przy tych ulicach jest jak najbardziej zasadne. 

Wobec braku chętnych do udziału w dalszej dyskusji poddano niniejszy projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-głos wstrzymujący się.  

Uchwała nr LXV/565/2023 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury Drogowej i ds. 

Obiektów Zabytkowych 

Druk 580 

w sprawie wprowadzenia zadania pn. „Ul. Blacharska – rozbudowa ulicy”  

do Budżetu Miasta Krakowa na rok 2024 i lata przyszłe. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Józefowi Dziedzicowi członkowi Komisji Infrastruktury 

Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 

 

Pan Józef Dziedzic przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji 

poddano niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-głos wstrzymujący się.  

Uchwała nr LXV/566/2023 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury Drogowej i ds. 

Obiektów Zabytkowych 

Druk 581 

w sprawie zaopiniowania wprowadzenia progów zwalniających na ulicach 

Aleksandrowicza oraz Grzepskiego. 
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Pan Przewodniczący oddał głos p. Józefowi Dziedzicowi członkowi Komisji Infrastruktury 

Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 

 

Pan Józef Dziedzic przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Głos zabrał Pan A. Markiewicz pokazując projekt 

przedstawiający propozycję montażu 7 progów zwalniających na krótkim odcinku  

ul. Aleksandrowicza. Pan J. Dziedzic dodał, że przedmiotowe ulicę znajdują się w sąsiedztwie 

cmentarza i brak odpowiedniego oznakowania powoduje dezorientację wśród kierowców.  

Po zakończonej dyskusji poddano niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 17-głosów za, 0-głosów przeciw, 2-głosy wstrzymujące się.  

Uchwała nr LXV/567/2023 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury Drogowej i ds. 

Obiektów Zabytkowych 

Druk 582 

w sprawie zaopiniowania projektu pn.: „Przebudowa ul. Judyma i ul. Zakopiańskiej  

w zakresie rozbiórki, budowy i przebudowy zjazdów na działki nr 542/4 i 543/1 obręb 68 

Podgórze w Krakowie”. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Józefowi Dziedzicowi członkowi Komisji Infrastruktury 

Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 

 

Pan Józef Dziedzic przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję, dodając, że wskazana w projekcie uchwały 

przebudowa jest na wniosek osoby prywatnej. Pani A. Kuczaj zapytała czy wiadomo w jakim 

celu będzie wykonywana ta przebudowa, na co Przewodniczący odpowiedział, że nie wie nic 

na temat budowy, a obecne zjazdy faktycznie znajdują się w niebezpiecznych miejscach. 

Po zakończonej dyskusji poddano niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 17-głosów za, 0-głosów przeciw, 2-głosy wstrzymujące się.  

Uchwała nr LXV/568/2023 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury Drogowej i ds. 

Obiektów Zabytkowych 

Druk 583 

w sprawie wydania opinii do projektu dla zadania pn.: „Integracja autobusu MPK  

z przystankiem SKA Kraków Opatkowice – Rozbudowa ulicy Studniarskiego wraz  

z parkingiem P+R i pętlą autobusową”. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Józefowi Dziedzicowi członkowi Komisji Infrastruktury 

Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 

 

Pan Józef Dziedzic przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji 

poddano niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 17-głosów za, 0-głosów przeciw, 2-głosy wstrzymujące się.  

Uchwała nr LXV/569/2023 została podjęta. 



 7 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Ochrony Środowiska 

Druk 584 

w sprawie wskazania opiekuna prawnego użytku ekologicznego „Staw w Rajsku”. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Dorocie Kozak Przewodniczącej Komisji Ochrony 

Środowiska. 

 

Pani Dorota Kozak przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Pan A. Balicki zapytał o znaczenie określenia 

opiekun prawny do użytku ekologicznego. Pan A. Adamus odpowiedział, że po rozmowach  

z przedstawicielami Zarządu Zieleni Miejskiej ustalono brak dokumentu stwierdzającego, 

która jednostka powinna zająć się bieżącym utrzymaniem tego terenu, a jest to konieczne  

w celu zadbania o staw.  

W dalszej dyskusji udział wzięli: p. A. Kuczaj, p. A. Markiewicz, p. D. Galas, p. D. Kozak,  

p. T. Murzyn 

Pan Artur Markiewicz złożył wniosek formalny o nieprocedowanie projektu uchwały na 

dzisiejszej sesji. 

Pan Przewodniczący poddał niniejszy wniosek formalny pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 15-głosów za, 0-głosów przeciw, 4-głosy wstrzymujące się.  

Wniosek formalny został przyjęty. 

 

Następnie prowadzący obrady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 5 Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu prowadzący obrady przeszedł do kolejnego punktu. 

 

Ad. 6 Oświadczenia i komunikaty. 

Pan Przewodniczący poinformował o ostatniej sesji w dniu 1 grudnia, a także poprosił 

Radnych o zwrócenie klucza do siedziby Rady oraz opróżnienie swoich szuflad. 

Następnie zakończył sesję słowami „Zamykam LXV sesję Rady Dzielnicy X Swoszowice” 

zwołaną na 23 listopada 2023 r. na godz. 18.00. 

Koniec sesji godzina 18:30. 

 

 

 

 

Protokolantka:                                                              Prowadzący obrady: 

Gabriela Chochowska               Przewodniczący Rady i Zarządu 

Dzielnicy X Swoszowice 

       

     Tadeusz Murzyn 


